
Pytanie: 

 

Dzień dobry, 

 

Mam pytanie odnośnie funkcjonowania oświetlenia ulicy Brzozowej w Wilkanowie. 

Przy ulicy znajdują się lampy (teoretycznie zasilane z paneli umieszczonych na nich), lecz od 

pewnego czasu nie świecą. Ze względu na coraz krótszy dzień, dzieci często będą musiały iść 

na/z przystanku w ciemności, co w połączeniu z bardzo złym stanem nawierzchni, może stanowić 

duże zagrożenie dla zdrowia.  

 

Łukasz Gajek  

 

 

 

Odpowiedź: 

 

Szanowny Panie, 
Dziękujemy za informację. W ostatnim czasie żadne zgłoszenie dot. nieprawidłowości w działaniu 
lampy do nas nie dotarło. W najbliższym czasie zlecimy sprawdzenie i ewentualną naprawę 
lampy. 
 
 

 
Pozdrawiam 

        Izabela Mazurkiewicz  
        Wójt Gminy Świdnica 

 
                                                                                   


